
Zápis z porady vedení konané dne 15. 12. 2014 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Šrubařová, Regner, Rebok, Bartošek, Dostál, Novotná 

Buršíková 

Omluveni: Holub, Račanský, Křenek, Ledvinka, Matyska 

 

1. Personalistika 

 Přechody úvazků z končících projektů jsou vyřešeny v Malinkově divizi (DVUI), není 

vyřešena Křenkova divize (DPU). Dostál upomene Křenka, aby dodal kompletní 

přehled rozsahu divize – nově vzniklá oddělení, přesun osob mezi odděleními, končící 

projekty.  

 Do středy 17. 12. pošlou divizní přehledné tabulky s odměnami divizí (počítat cca 

s polovinou částky z listopadu). Dostál upomene především Holuba a Křenka. 

 

2. Kontrola úkolů  

 Zprávy z kontrolních akcí – vše hotovo, ne vše zatím úplně schváleno. Šrubařová 

zkontroluje finální podobu.  

 Úkoly po Holubovi bude řešit Rebok, Holub mu předá současný stav řešení, Rebok 

sdělí termíny plnění. (kontrola 19. 1.) 

 Odpovědnou osobou za přechod na Shongo bude Regner.  

 Bartošek informoval, že vyhlášení OP VVV se nedá očekávat dříve než ve 3. kvartálu 

roku 2015.  

 Zaslání návrhu bezpečnostního projektu od Račanského zkontroluje osobně Dostál.  

 

3. Různé  

 Divizní, kteří mají zájem o univerzitní víno, sdělí sekretářce množství balení a komu 

je určeno.  

 Šrubařová bude ve středu na poradě tajemníků v obecné rovině informovat o telefonii. 

Na začátku ledna bude nutno svolat schůzku s podrobnějšími informacemi. Šrubařová 

pošle Rebokovi aktuální smlouvu, aby získal základní přehled, společně doladí systém 

komunikace a harmonogram dalších činností.  

 Mobilní telefonie – probíhá výběrové řízení, řeší Schindler. Dále bude se Schindlerem 

koordinovat Rebok.  

 Regner seznámil s návrhem programu na schůzku s vedoucími 5. 1. Další návrhy na 

diskusi poslat Regnerovi.  

 Regner převezme od Holuba aktuální informace o školení soft skills.  

 Malinka Malinka informoval o vyvěšení SSME pozic za UVT. Viz odkaz 

http://is.muni.cz/do/fi/ssme/ip/prop/2015a/ 

Někteří garanti již mají první kontakty od studentů. Sběr pozic stále pokračuje. 

 Kohoutková informovala, že projekt na rozvoj Magionu v příštím roce nebyl přijat 

mezi rozvojové projekty. Kohoutková bude jednat s kvestorem o propojení Magionu 

se spisovou službou. Byl přijat rozvojový projekt s ČVUT.  

 Matrika studentů – na MŠMT byl zaslán návrh na nouzové řešení, Kohoutková 

prodiskutuje na ministerstvu.  

 Rebok dodá Pištěkovi stručnou informaci pro IRP. 

 Dostál připomene Holubovi, aby oficiálně předal své úkoly.  

 

http://is.muni.cz/do/fi/ssme/ip/prop/2015a/


Zapsala:                                       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                                    Otto Dostál 

         zástupce ředitele pro vědu a výzkum 


